
 
香港聖類斯中學家長教師會 

通告第03e號（25-26） 

 

中一家長資訊日 

敬啟者： 

為促進家校合作，探討不同級別學生在學習和生活上所遇到的問題，本會將與校方合辦家長資

訊日。中一家長資訊日分為兩部分，首先由教育心理學家於廣用室就主題分享，隨後則有討論環節，

接著家長／監護人將會移師課室，班主任將會講解各班學習情況。 

現誠邀各家長/監護人踴躍參加，有關活動的詳情如下： 

主題 講座“Decoding the Teen Years ” 及 

與班主任會面 

對象 中一家長／監護人 

語言 廣東話 

日期 2025 年 10 月 18 日 (星期六) 

時間 下午 2：00 至 3：45 

地點 本校一樓廣用室及中一課室 

活動當日，校服供應商「維多利校服公司」會派工作人員到本校，於下午 1:00 至 4:30 在有蓋操

場售賣冬季校服。付款方式僅限現金，家長如考慮購買冬季校服，請準備足夠的現金。  

請各家長／監護人填妥下列回條，並於 10 月 15 日（星期三）前將回條經 eClass 交回。 

 

 此致 

各中一家長／監護人 

 聖類斯中學家長教師會會長  

 李佩珍女士謹啟 

二零二五年十月六日 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
香港聖類斯中學家長教師會 

中一家長資訊日回條 

 
本人將 * 樂意／無暇 出席於 10 月 18 日 (星期六) 下午 2：00 至 3：45 舉行的的中一家長資

訊日。 

 

於討論環節內，本人有以下提問：  

 

__________________________________________________________________________________ 

   

學生姓名：    班別及班號：  

出席人數：    日期：  

家長/監護人姓名：    家長/監護人簽署：  

 

* 請刪去不適用者。 

回條請於 10 月 15 日（星期三）前經 eClass 交回。 
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香港聖類斯中學家長教師會 

通告第03e號（25-26） 

 

 

6th October, 2025 

Dear Parents / Guardians, 

Re: Secondary 1 Parents Information Day 

To promote home-school collaboration and discuss the challenges students at different levels may face 

in their learning and daily lives, our association co-hosts Parents Information Days with the school. The 

session for Secondary 1 Parents will begin with a talk in the General Purpose Room (GP Room), where the 

school educational psychologist will share insights on the topic and lead a discussion session. This is 

followed by a parent-teacher meeting, allowing parents to know the general performance of students. The 

details are as follows: 

Date 18 October, 2025 (Saturday) 

Time 2:00 pm – 3:45 pm 

Programme Part One: (Cantonese) 

A talk on “Decoding the Teen Years  

” (EP & SWs) 

& Discussion Session  

Part Two: 

Meeting the class teachers 

Venue GP Room (1/F, Block C) Classrooms on the 1/F of Block B  

(Rooms B101 – B104) 

Remarks For Secondary 1 parents only. (Student attendance is not required.) 

On that day, the school uniform provider “Victoria Uniform” will also send her staff to our school to 

take order of school winter uniform from 1:00 pm – 4:30 pm at the coverd playground. Parents may consider 

purchasing the winter uniform on sport. Only CASH is accepted for payment 

Please sign the eNotice and submit the reply by 15 October, 2025 (Wednesday). We look forward to 

seeing you. 

Yours faithfully,   

Ms LEE Pui Chun   

Chairperson of St. Louis School Parents-Teachers Association   

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association 

Circular No. 03e (25-26) 

Dear Ms. Lee, 

Re: Secondary 1 Parents Information Day 

As the parent/guardian of S.1 (Class) ______ (Name) ____________________ (Class No.) ________, 

I acknowledge the details stated in PTA Circular No.03e. 

I will / will not * attend the Secondary 1 Parents Information Day on 18 October, 2025 (Saturday) from 

2:00 pm to 3:45 pm.   

I would like to submit the following enquiries for the discussion session (optional): 

_________________________________________________________________________________ 

 

Parent's Signature: ______________________   

Parent's Name: ______________________   

Date: ______________________   

Contact Number (with WhatsApp): ______________________   

*Please delete as appropriate. 



  
辦公室：香港中環皇后大道中 222 號啟煌商業大廈 8 樓 801-3 室  電話：2815 2983  

                上環：香港文咸東街 79 號 文咸中心 8 樓   電話:2815 2673               炮台山：屈臣道 海景大廈 B 座 1403 B 室     電話:2802 6887  

太子：長沙灣道 38 號 恒滿樓 地舖     電話:3188 9762  九龍城：城南道 3 號 地舖 電話:2382 2407   彩虹：彩虹邨 青楊路 金碧樓 32 號 地舖  電話:2321 1733 

荃灣：福來邨 永嘉樓 地下 9 號 電話:2437 9997  沙田：石門京瑞廣場 1 期 5 樓 A 室     電話:2637 3313   大埔：大元邨 泰榮樓 地下 3 號   電話:2662 3819 

元朗：媽橫路 51 號 褔順樓地下 6 號舖  電話:2321 9282  屯門：湖翠路一號蝴蝶廣場地下 R165 號舖 電話:2404 0177   屯門：建群街 3 號永發工業大廈 4 樓 B 室 電話:3691 9897 

致 ：聖類斯中學 家長                                                                  09 / 2025 

      本公司承｢聖類斯中學｣委託製造冬夏季校服及運動服裝，為方便學生購買冬季校服及運動服，本公

司於 10 月 18 日 (六) 下午 1 : 00 -下午 4 : 30 在地下有蓋操場即場現賣校服，請各家長預備現金及携同

子女依時到校親自選購。鑑於裁碼訂造需時及為避免於店舖購買時輪候，懇請各家長盡量於校內訂購。 
 

 如有任何查詢請聯絡上環店 :   

  ☏ 電話  :  2815 2673  Whatsapp :  2815 2983  

   地址  : 上環  文咸東街  79 號  文咸中心  8 樓全層  

  ✏  營業時間 : 上 午 1 0 時 4 5 分 至 下 午 7 時  

   星期一至星期六勞工假期休息    

  (換季期：四月及七月至十二月加開星期日照常營業 )  

如營業時間更改 ,將以 www.v ictor ia un ifor m.com 網頁公布為準。   

                                       冬季價目表   

    深藍色絨校褸 連章                                      

尺 碼  22 23 24 26 28 29 裁碼 

價 目 $255 $270 $285 $300 $320 $340 $370 

   黑色校褸抓毛內裡 繡校徽 (F.2-F.6) (售完即止 )                                    

尺 碼 10 12 14 16 裁碼 

價 目 $265 $275 $285 $300 $335 

     白色尖領長袖恤 連章               

尺 碼 12.5 13 13.5 14 14.5 15 15.5 16 裁碼 

價 目  $50 $53 $57 $60 $63 $66 $69 $73 $95 

     灰色斜紋絨長西褲  (23-30 寸 腰圍同價) (長度)                                     黑皮帶$48  

尺 碼 33 34 35 36 37 38 39 40 裁碼 

價 目  $90 $94 $98 $102 $105 $108 $111 $115 $135 

    藍色混毛 V 領長袖冷衫                                      

尺 碼  34 36 38 40 42 44 裁碼 

價 目  $132 $132 $143 $143 $153 $153 $175 

     藍色有帽長袖衛衣                                       

尺 碼  34 37 40 43 裁碼  校呔 

$20 

全棉背心底衫  

$64/2件 

全棉黑/白襪 

價 目  $90 $95 $100 $106 $120  6對 $76 ;12對 $130 

    白色短袖運動衣                              藍色運動短褲 

尺 碼 34 36 38 40 42 44 裁碼  尺碼 S M L XL 裁碼 

價 目 $34 $38 $42 $46 $49 $53 $75  價目 $34 $37 $40 $43 $60 

          備註: 1. 以上各項裁碼另計，購買後如有任何問題，如未經洗滌或使用，購買 30 天內可到上環店更換。 

   2. 本公司門市設有純白色波鞋、抓毛頸巾、護背脊書包和姓名熱熨貼等 供貴家長一站式選購。 

   3. 為遵從政府徵收膠袋稅之法例，請自備購物袋；如需索取膠袋，將收取每個港幣$1 元   

          4. 所有校服請勿用有漂白成份之洗衣產品、彩漂或漂白水；深淺色衣物必須分開洗滌。清洗後應立即晾曬。 

          

          - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -    聖類斯中學 2025 冬季校服 訂購數量回條  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

   學生姓名 :  _________________   班別 :   ________(___)  聯絡電話 :   __________________ 

尺碼 藍絨褸 黑校褸 長袖恤 冬西褲 黑皮帶 長袖冷衫 有帽衛衣 短袖運衣 藍色運褲 校呔 底衫 黑/白襪 

件數             

家長簽署:  __________________________    校服尺碼要求 :  合身 (   )     大一碼 (   )   

 



 

  
 

辦公室：香港中環皇后大道中 222 號啟煌商業大廈 8 樓 801-3 室  電話：2815 2983  

                上環：香港文咸東街 79 號 文咸中心 8 樓   電話:2815 2673               炮台山：屈臣道 海景大廈 B 座 1403 B 室     電話:2802 6887  

太子：長沙灣道 38 號 恒滿樓 地舖     電話:3188 9762  九龍城：城南道 3 號 地舖 電話:2382 2407   彩虹：彩虹邨 青楊路 金碧樓 32 號 地舖  電話:2321 1733 

荃灣：福來邨 永嘉樓 地下 9 號 電話:2437 9997  沙田：石門京瑞廣場 1 期 5 樓 A 室     電話:2637 3313   大埔：大元邨 泰榮樓 地下 3 號   電話:2662 3819 

元朗：媽橫路 51 號 褔順樓地下 6 號舖  電話:2321 9282  屯門：湖翠路一號蝴蝶廣場地下 R165 號舖 電話:2404 0177   屯門：建群街 3 號永發工業大廈 4 樓 B 室 電話:3691 9897 

To: Parents/ Guardians of St.Louis School,                                                             September 2025  
   Our company, Victoria Uniform, undertakes the "St Louis School" commission to manufacture winter school uniforms.  
In order to facilitate the purchase of winter school uniforms for students, we will provide on campus selling service on 18th Oct, 2025 
from 1:00pm-4:30pm. If students would like to place their orders, please present the below reply slip and student card to our staff. 
The school will later notify parents to pay through cash or by cheque. In view of the time required from tailoring and ordering, 
parents are kindly suggested to order at school to avoid waiting in the outlet for purchase. As tailor made sizes require at least 7 
weeks to produce. Please order as soon as possible.   

Should you have further enquiries, kindly contact our Sheung Wan Outlet: 

Outlet Address: 8/F, Bonham Centre, 79-85 Bonham Strand,  
Sheung Wan, Hong Kong 

☏ Phone Number : 2815 2673     Whatsapp: 2815 2983 

✏ Business Hours: Monday to Saturday 10:45am to 7:00pm 
(Closed on Statutory Holidays, Extended operation on 
Sunday during April, July to December) 

        Pr ice List  for Winter Uniform  

     Blue Blazer with badge                                     

Size 22 23 24 26 28 29 Special size 

Price $255 $270 $285 $300 $320 $340 $370 

     Black Coat with fleece and badge (F2-F6)  (While stocks last)                                    

Size 10 12 14 16 Special size 

Price $265 $275 $285 $300 $335 

     White long sleeve shirts with badge                 

Size(collar) 
12.5 13 13.5 14 14.5 15 15.5 16 

Special 
size 

Price  $50 $53 $57 $60 $63 $66 $69 $73 $95 

   Grey Trousers (Same price for Waist between 23” – 30”)                                   Black Belt:$48 

Size (Length) 33 34 35 36 37 38 39 Special size                            

Price  $90 $94 $98 $102 $105 $108 $111 $135 

   Blue Sweater                                      

Size  34 36 38 40 42 44 Special Size 

Price  $132 $132 $143 $143 $153 $153 $175 

   Blue Hoodie                                       

Size  34 37 40 43 Special Size       
Tie 
$20 

Cotton White 
Undershirt 
$64/2pcs 

White/Black  
Cotton Sock 
$76/6pcs ; 

$130/12pcs 

Price  
$90 $95 $100 $106 $120 

 

  White  short PE shirt                       Blue PE shorts  

Size 34" 36" 38" 40" 42" 44" Special Size    Size S M L XL Special Size   

Price $34 $38 $42 $46 $49 $53 $75  Price $34 $37 $40 $43 $60 
    Remark :  

1. Extended sizes are priced separately; Parents can request size exchange within one month purchase for never use or wash items; 
2. Please bring recycling bag. An environment levy of HK$1 will be charged for each plastic shopping bag required ; 
3. Our outlets also provide white sport shoes, scarf, pressure-free schoolbags, and iron-on name labels for your purchase. 
4. Please do not use laundry products with bleaching ingredients on all school uniforms; dark and light colored clothes must be washed 

separately. Dry immediately after cleaning . 
--------------      St Louis School Winter Uniform 2025 Order Slip       --------------- 

Name of Student：______________________  Class： _________(    )  Contact number： ________________ 

Items Blue Blazer Black Coat Shirt Trousers Belt Sweater Hoodie PE shirt PE shorts Tie Undershirt White/Black Socks 

Quantity              

       Signature of Parent/Guardian: ___________     Body measurement : (   ) Fit (   ) One Size Larger  


